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Tisztelt Elnök Asszony !

„Ha lúd, akkor legyen kövér, avagy a tömés után jöhet a tépés?” címmel a Házszabály 91 .§-
a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf József miniszter úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrég kapott szárnyra a médiában a hír, hogy svéd televíziósok rejtett kamerás felvételeket
készítettek a magyarországi libatépésről, és ezt állatkínzásként beállítva sugározták a
svédországi televíziókban . Erre a svéd mezőgazdasági miniszter ígértet tett arra, hogy
leállítatja a libatépést Európában. Ennek a kijelentésnek az ad súlyt, hogy Svédország adja az
Unió következő soros elnökségét .

A libatömési kavalkád után most a libatépés került terítékre, és érdekes módon éppe n
Magyarországon robbannak ki ezek az ügyek, mintha célirányosan a magyar baromfitartás t
akarnák Európában lej áratni és ellehetetleníteni . A libatömés körül kialakult mizéria már így
is több milliárdos kárt okozott az országnak, és a mostani akció következményei i s
kiszámíthatatlanok .

A legérdekesebb az a dologban, hogy éppen a svédek álltak el ő ezzel a dologgal, ahol
egyáltalán nincs hagyománya a libatartásnak . Libával valószínűleg csak a Nils Holgerson
című rajzfilmsorozatban találkoztak . A felvételeket készítőknek valószínűleg fogalma sem
volt róla, hogy a libát éppen az állat érdekében tépik nagyjából hathetente, a lúd egészség e
érdekében .

Ha ezt nem tennék, akkor népiesen szólva a liba tollazata bepállana . A toll betokosodik ,
befülled, mindenféle kórokozók telepednek meg benne, amely végzetes lenne a jószág
számára. Ráadásul a kellő időben végzett tépés nem is okoz fájdalmat az állatoknak . De hát
honnan tudnák ezt a vikingek? Magyarországon évezredes múltja és hagyománya van a
szárnyasok nevelésének, amelynek része a libatömés és tépés is . Amíg az unió tagjai nem
lettünk, addig nem is volt ezzel semmi gond . Mostanság azonban a nyugat-európai országo k
szisztematikusan fel kívánják számolni a magyar állattartást, legalábbis én ennek tudom be az
ilyen liba lufikat .



Tisztelt Miniszter Úr !

A szokásostól és a műfajtól eltérően nem kérdéssel kezdeném, hanem egy kéréssel . Azt
szeretném kérni, hogy tegyen meg mindent a magyar állattartók érdekében, hogy ilyen akciók
többet ne fordulhassanak elő . A svéd vagy akármelyik ország tévései a magyarországi
libafarmok helyett menjenek el inkább a feleségük szépségszalonjába, és ott készítsene k
rejtett kamerás felvételeket, és ott tiltakozzanak azok ellen a fájdalmas beavatkozások ellen ,
amelyekre az asszonyaik vállalkoznak néhány év fiatalodás érdekében .

Kérdésem pedig a következő .

Mi következik legközelebb? Luxemburgi vagy belga tévések lekamerázzák a birkanyírás t
vagy a tehénfejést, és tiltakoznak ellene?

Ez nem mehet így tovább .

Kérem Önt, hogy minden befolyását használja fel arra, hogy ilyen esetek többé ne
fordulhassanak el ő a magyar termelők és gazdák rovására .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . február 3-án

Erdős Norbert
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